
-----Oorspronkelijk bericht-----
Van: GEANONIMISEERD 
Verzonden: vrijdag 19 juni 2020 21:33
Aan: Griffie <Griffie@heerenveen.nl>
Onderwerp: Thialf

Wilt u bijgaand bericht sturen naar de raadsleden ?
GEANONIMISEERD
Recreatief schaatser en schaatster van het huisvrouwenschaatsen.

Raadslid,
Ik hoop van ganser harte dat de raad Heerenveen zich schaart om de tekorten weg te werken. 
En zich hard wil maken om juist ook tijd te claimen voor de breedte sport. 
Hoe kunnen onze kinderen en jongeren feeling krijgen met schaatsen wanneer er zo weinig uren 
beschikbaar zijn voor recreatief schaatsen? Als we die groep willen bereiken zal de baan tot min. 
16.00 uur voor recreatief schaatsen open moeten zijn. Zodat zij de “smaak” van schaatsen te 
pakken krijgen. 
Ik zit bij huisvrouwen schaatsen (42 jaar geleden opgestart, en leeft nog volop met 5 vrijwillige 
trainers) maar onze tijden worden steeds aangepast aan de profs. Zij kunnen toch ook wat eerder 
starten, zodat wij ook op een normale tijd kunnen beginnen?
Volgens mij is topsport en breedtesport niet met elkaar in evenwicht en voert topsport de 
boventoon. Is dat wat we willen?
Graag een wijs besluit
, uwerzijds.
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